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Abstract (en)
A saw bench (1) comprising a circular saw (14) is described which is arranged underneath the bench (1) on a draw carriage (2) and can be moved
in the direction of the material to be sawn (8) by means of a cable (5) carried over a deflection roller (4) and by means of a lever (6). To further
reduce the risk of an accident, a protective cover for the saw blade (14) is additionally provided in the form of a box (20) which is open towards the
surface of the bench and in the direction of the material to be sawn (8) and is raised by the material to be sawn (8) with the aid of edges (23) rising
obliquely upwards.

Abstract (de)
Es wird ein Sägetisch (1) mit einer Kreissäge (14) beschrieben, die unter dem Tisch (1) auf einem Zugschlitten (2) angeordnet ist und mittels
eines über eine Umlenkrolle (4) geführten Seils (5) und eines Hebels (6) in Richtung auf das Sägegut (8) verschoben werden kann. Zur weiteren
Verminderung der Unfallgefahr ist zusätzlich eine Schutzabdeckung fur das Sägeblatt (14) in Form eines Kastens (20) vorgesehen, der zur
Tischfläche und in Richtung auf das Sägegut (8) offen ist und mit Hilfe von schräg nach oben ansteigenden Kanten (23) durch das Sägegut (8)
angehoben wird.
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